

澳门 + 长隆双乐园
(长隆海洋王国 + 长隆野生动物世界)
MACAO + CHIMELONG DOUBLE FUN
(CHIMELONG OCEAN KINGDOM + SAFARI PARK)

Tour Code: HMT



China
中国



Macao
澳门



Chimelong Safari Park
长隆野生动物世界



Shunde Qinghui Garden
顺德清晖园



Ruins of St. Paul's
大三巴



Zhuhai Chimelong Ocean Kingdom
长隆海洋王国



Zhuhai Chimelong Ocean Kingdom
长隆海洋王国



Wong Fei-hung Memorial Hall
黄飞鸿纪念馆



Shawan Ancient Town
沙湾古镇



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ MACAO 🚗 ZHUHAI (MOB/D)

- ☑ The Venetian Macao
- ☑ Rua do Cunha
- ☑ Ruins of St. Paul's
- ☑ Senado Square

D2

ZHUHAI (B)

- ☑ Zhuhai Chimelong Ocean Kingdom
(Include Entrance Ticket)
(Enjoy the Fireworks Show)

D3

ZHUHAI 🚗 SHUNDE 🚗 FOSHAN (B/L/D)

- ☑ Shunde Qinghui Garden
- ☑ Foshan Ancestral Temple
- ☑ Foshan Wong Fei-hung Memorial Hall
- ☑ Lingnan Tiandi

D4

FOSHAN 🚗 PANYU 🚗 GUANGZHOU (B/-/D)

- ☑ Chimelong Safari Park
- ☑ Shawan Ancient Town

D5

GUANGZHOU 🚗 MACAO ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

Special Cuisine:

- ✓ 4 Breakfasts / 1 Lunches / 3 Dinners
- ★ Congee-based Hot Pot
- ★ Shunde-style Cuisine
- ★ Cantonese-style Cuisine
- ★ Roasted Goose



Zhuhai Chimelong Ocean Kingdom
长隆海洋王国

TOURIST ATTRACTIONS:

MACAO

- ◆ **Rua do Cunha** - Located in the center of Taipa, Macau, this 150-meter-long and 5-meter-wide pedestrian street is one of Macau's most famous attractions. It intersects with Rua Direita Carlos Eugénio and Rua Correia da Silva to the south and Rua do Regedor and Fire Station Square to the north. The street is named after Macau's 81st Governor, Cunha, and attracts countless visitors each year.

ZHUHAI

- ◆ **Chimelong Ocean Kingdom** - Located in the Hengqin Guangdong Macao Deep Cooperation Zone of Zhuhai City, Guangdong Province. It is the world's largest ocean theme park. We have a total of eight theme parks, which comprehensively integrate rare marine animals, top-notch amusement equipment, and novel large-scale performances. We are committed to building and creating a world-class theme park independently developed by Chinese people with independent intellectual property rights. Chimelong Ocean Kingdom has set seven consecutive records and won the "Outstanding Achievement Award for Theme Parks" from the Global Theme Entertainment Association TEA in 2014, marking the first time a Chinese theme park has won this industry "Oscar" level honor.

PANYU

- ◆ **Chimelong Safari Park** - Is located within a vast area of preserved subtropical rainforest in Panyu, Guangzhou. It is renowned for its large-scale free-range animal habitats, as well as self-drive tours, sightseeing trains, and aerial cable cars that offer immersive wildlife viewing experiences. The park is home to over 20,000 rare and endangered animals from more than 500 species, including: the world's only surviving panda triplets, the largest koala population outside Australia, China's first golden snub-nosed monkey twins (one male, one female) and the first proboscis monkey born in China.

FOSHAN

- ◆ **Foshan Ancestral Temple** - Is a famous historical and cultural site located in Foshan, Guangdong, China. Originally built during the Song Dynasty (1078-1085), it was initially dedicated to Beidi, the Northern God, who was believed to have the power to control water and protect people from floods. Over the centuries, it has become a symbol of Lingnan culture, blending traditional Chinese architecture, folk customs, and martial arts heritage. The temple complex features beautifully preserved ancient buildings, intricate wood and stone carvings, and colorful ceramic decorations. It is also known for hosting Lion Dance performances and being closely associated with the legendary martial artist Ip Man and the Wing Chun martial arts tradition.
- ◆ **Lingnan Tiandi** - Is a vibrant cultural and commercial district located in Foshan, Guangdong, China. It is a revitalization project that blends traditional Lingnan architecture with modern urban development. The area preserves historic buildings, narrow alleyways, and ancestral halls while incorporating contemporary shops, restaurants, and entertainment venues.



Hotel or similar (4 NIGHTS)

- ✓ Zhuhai Lavande Hotel or Day Inn by Wyndham Hotel Zhuhai or similar class
- ✓ Foshan Country Inn Suites or similar class
- ✓ Guangzhou Imperial Traders Elong Hotel or similar class

x2 Nights
x1 Night
x1 Night

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



精简行程

第一天 启程 ✈️ 澳门 🚗 珠海 (机上用餐/晚)

- ☑ 威尼斯人
- ☑ 官也街
- ☑ 大三巴
- ☑ 议事厅前地

第二天 珠海 (早/—/—)

- ☑ 长隆海洋王国 (含门票)
- (欣赏烟花表演)

第三天 珠海 🚗 顺德 🚗 佛山 (早/午/晚)

- ☑ 顺德清晖园
- ☑ 佛山祖庙
- ☑ 黄飞鸿纪念馆
- ☑ 岭南新天地

第四天 佛山 🚗 番禺 🚗 广州 (早/—/晚)

- ☑ 长隆野生动物世界
- ☑ 沙湾古镇

第五天 广州 🚗 澳门 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

风味餐:

- ✓ 4早餐/1午餐/3晚餐
- ★ 粥底火锅
- ★ 顺德风味
- ★ 粤菜风味
- ★ 烧鹅风味



观光景点:

澳门

- ◆ **官也街** - 位处澳门氹仔市中心地带; 长150米、阔5米。南与施督宪正街 (RUA DIREITA CARLOS EUG NIO)、告利雅施利华街 (RUA CORREIA DA SILVA) 成T字型相交, 北与地堡街 (RUA DO REGEDOR)、消防局前地成T字型相交, 是澳门新兴的著名景点之一, 每年吸引的游客不计其数。官也街的由来是纪念澳门的第81任总督官也。

珠海

- ◆ **珠海长隆海洋王国** - 长隆海洋王国位于广东省珠海市横琴粤澳深度合作区, 是全球最大的海洋主题公园。共拥有八大主题园区, 其全面整合珍稀的海洋动物、顶级的游乐设备和新奇的大型演艺, 全力建设和打造的中国人自主研发、拥有自主知识产权的世界顶级主题公园。长隆海洋王国曾经连创七项纪录, 并于2014荣获全球主题娱乐协会TEA颁发的“主题公园杰出成就奖”, 是中国主题公园首次获得这一业界“奥斯卡”级殊荣。

番禺

- ◆ **长隆野生动物世界** - 长隆野生动物世界于1997年12月26日开园, 园区拥有大面积亚热带雨林原始生态, 以大规模野生动物种群放养和自驾车小火车以及缆车观赏为特色, 保育有500余种, 两万余只珍稀野生动物, 包括全球唯一存活的大熊猫三胞胎、澳洲以外最大考拉种群中国首例黑叶猴龙凤胎、中国首例长鼻猴宝宝, 是集动物保护、科学研究、科普教育, 文化旅游于一体的野生动物主题公园。

佛山

- ◆ **佛山祖庙** - 广东省佛山市禅城区祖庙路21号。供奉道教真武玄天上帝, 始建于北宋元丰年间 (1078~1085年), 是中原人南迁到岭南时所带来的北帝崇拜的产物; 明洪武五年 (1372年) 重修; 至清代初年逐渐成为一座体系完整、结构严谨、具有浓厚地方特色的庙宇建筑。佛山祖庙建筑群占地3500平方米由排列在南北中轴线上的万福台、灵应牌坊、锦香池、钟鼓楼、三门、前殿、正殿、庆真楼等建筑物组成。祖庙整座建筑多用木石材料, 斗拱梁架全用坚实的木料接榫构成, 殿堂屋脊以石湾陶塑 (瓦脊公仔) 装饰, 四周墙壁镶有大量砖雕、灰雕, 殿内摆设有木雕、石雕、铁铸、铜铸、锡铸艺术品, 堪称一座艺术殿堂。
- ◆ **岭南天地** - 位于佛山市禅城区祖庙东华里中心地段, 规划有住宅、办公楼、零售、酒店、餐饮、娱乐、旅游及文化等多功能设施。岭南天地保留岭南风情风貌, 传统文化与国际时尚完美融合, 历史文化、艺术与商业形成良好互动, 国际连锁品牌与百年老店相映成趣, 为佛山精心打造一个优质的市中心综合发展项目。



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 珠海 - 珠海华枫酒店 或 珠海戴斯精选温德姆 x2晚
- ✓ 佛山 - 佛山丽怡酒店 或 同级 x1晚
- ✓ 广州 - 外商艺龙酒店 或 同级 x1晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。
备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 澳门 MACAO ·



货币 Currency 	Macanese Pataca - MOP 澳门元 - MOP Renminbi - RMB 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	10 HKD = MYR 14 10 港币 = 马币 14 10 RMB = MYR 14 10 人民币 = 马币 14 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Macao : +852 香港 : +852 China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - 220V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	Type G / 类型 - 3 Pin plugs / 品字形插头 Type I / 类型 - 3 Oblique flat blade pin "V-Shape" / 八字扁型脚 + 接地孔
时差 Time Different 	Macao / Hong Kong / China - No time different with Malaysia 澳门 / 香港 / 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 31°C - 14°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A320		

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight :

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL :

总数:

GD Partner:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441